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Notulen Algemene Ledenvergadering der NGB te houden op 11 november 2024 
bij Hotel Papendal, te Arnhem 
 
Notulen  
 5 

1. Opening 
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) opent de vergadering om 18:15 uur.  
 
Tom de Hoop verwelkomt alle aanwezigen (fysiek en online). Hij vertelt dat het bestuur op deze dag 204 
dagen in functie is, en dat het bestuur blij is dat het vanavond voor jullie zit. Hij vult aan dat het bestuur 10 
vandaag een aantal zaken zal presenteren. Daarmee ligt de prioriteit bij het afronden van het 
verenigingsjaar 2023 en daarmee het goedkeuren van de stukken.  
 
Vervolgens vertelt hij dat het bestuur druk was met het herstellen met de relatie met NOC*NSF, en het 
afronden van de openstaande punten van de MKE eisen. Daarnaast draaide de bond gewoon door, en 15 
liepen alle dagelijkse zaken door. Hij bedankt de commissies, welke van belang zijn geweest voor het 
draaiende houden van de bond. Er is intensief samengewerkt tussen de commissies en het bestuur om 
te staan waar we nu staan.  
 
Tom de Hoop vertelt dat de bestuurstermijn (op een aantal maanden van 2024) van het vorige bestuur 20 
wordt afgesloten met het goedkeuren van de bijbehorende stukken. Hij vindt dat er gesproken kan 
worden van een nette overdracht van de fysieke spullen van de bond, waarvoor hij het vorige bestuur 
bedankt.  
 
Tom de Hoop vertelt dat hijzelf en Natasja Boe, vice-voorzitter van de bond, de resultaten van het 25 
onderzoek van Integris hebben ingezien. Hij geeft aan dat hij begrijpt dat er misschien vragen zijn, maar 
hij benadrukt dat er voor de inhoud geheimhoudingsplicht geldt. Hij vult aan dat het bestuur van mening 
is dat er geen sprake is van oprechte fraude of kwaadwilligheid. Wel zijn er duidelijke punten van 
aandacht waar het nieuwe bestuur in hun termijn mee aan de slag zal gaan. Het bestuur zal voornamelijk 
aandacht besteden aan ‘good governance’. Hierover wordt verder uitgeweid in het meerjarenplan.  30 
 
Ten slotte geeft Tom de Hoop aan dat Albert Boor, algemeen bestuurslid van de bond, momenteel druk 
is met het vaderschap, en daarom zijn bestuurlijke taken tijdelijk naast zich heeft neergelegd. Hij is 
daarom ook niet aanwezig tijdens deze ALV. Tom de Hoop vult aan dat dit voornamelijk invloed heeft 
op de breedtesport. 35 
 
 

a. Vaststellen ID stemgerechtigden; 
Er wordt vastgesteld dat het aantal aanwezige stemmen niet voldoet aan het vereiste quorum om een 
rechtsgeldige stemming te kunnen houden. Hierdoor kunnen er op dit moment geen formele besluiten 40 
worden genomen middels stemming. 
 
Tom de Hoop vertelt dat alle agendapunten besproken zullen worden zoals voorbereid, en dat het 
stemmen over de stukken zal worden uitgesteld tot de Buitengewone Algemene Ledenvergadering, 
waarvoor de uitnodigingen nog verstuurd zullen worden.  45 
 

b. Vaststellen quorum 
Het quorum van aanwezigheid en/of geldige volmachten van ten minste één derde van het totaal aantal 
afgevaardigden wordt niet behaald.   
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2. Goedkeuren conceptnotulen BALV 21 april 2024  
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) vertelt dat er enkele vragen en opmerkingen over de notulen zijn 
ingediend bij de secretaris, en dat deze zijn aangepast of verwerkt.  
 

3. Secretarieel verslag BALV april 2024 5 
Nicky Janssen (secretaris der NGB) vertelt dat een secretarieel verslag een samenvatting van de vorige 
ALV is. Het verslag draagt bij aan continuïteit en transparantie en maakt het opvolgen van actiepunten 
of het inzien van besluiten gemakkelijker.  
 
Er zijn geen vragen of opmerkingen over het secretarieel verslag. 10 
 

4. Opstellen bestuurlijke documenten 
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) vertelt dat het bestuur een aantal bestuurlijke documenten wil 
opstellen.  
 15 

a. Huishoudelijk reglement: voorstel 1 
Tom de Hoop vertelt dat het bestuur een huishoudelijk reglement wil opstellen. De inhoud is 
vergelijkbaar met de statuten van de bond met als verschil dat een wijziging niet langs de notaris hoeft, 
maar kan worden bepaald door de ALV. De statuten leggen de basisprincipes en de structuur van de 
bond vast. Het huishoudelijk reglement legt aanvullende regels en het dagelijks functioneren vast. Het 20 
bestuur doet het volgende voorstel:  

  
 
  

  25 
  

  

Voorstel 1 
 
Algemene ledenvergadering der NGB gehouden op 11 november 2024 te Arnhem 
Aangaande Huishoudelijk Regelement  
 
Het bestuur zal een huishoudelijk reglement opstellen voor de bond.   
 
Toelichting  
Een huishoudelijk reglement is een aanvulling op de statuten van de bond. Waar statuten de basisprincipes en structuur van 
de organisatie vastleggen, bevat het huishoudelijk reglement praktische regels voor het dagelijks functioneren. Het wijzigen 
van een huishoudelijk reglement is eenvoudiger en gratis (door goedkeuring ALV), in tegenstelling tot een statutenwijziging, 
die via een notaris moet verlopen en kosten met zich meebrengt. Door het huishoudelijk reglement te gebruiken voor 
aanpassingen in regels of afspraken, kan de bond flexibel blijven inspelen op veranderende omstandigheden zonder steeds 
hoge kosten te maken voor formele statutenwijzigingen.  
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b. Besluitenlijst: voorstel 2 
Tom de Hoop vertelt dat het bestuur een besluitenlijst wil opstellen. Dit is een aanvulling op de 
bestuurlijke besluitenlijst. Hierin komen alle besluiten te staan welke op een ALV worden genomen. De 
administratieve last zal komen te liggen bij de secretaris van de bond. De lijst zal worden meegestuurd 
met de uitnodigingen van de ALV’s.  5 
 

  
Eric Jan Kwekkeboom (You(R) Shape) raadt aan de lijst compact te houden. Hij raadt het bestuur aan 
een lijst met bestuurlijke besluiten en actiepunten te maken. Op deze manier kan dit gemakkelijk 
worden opgestuurd wanneer NOC*NSF of de internationale verenigingen hierom vragen. Tom de Hoop 10 
reageert dat het een lijst zal worden van de besluiten op de ALV, en dat dus deze lijst zal bestaan uit alle 
besluiten ooit genomen op een ALV.   
 
 

5. Bestuursjaar 2023 15 
a. Goedkeuren jaarverslag  

Tom de Hoop (voorzitter der NGB) vertelt dat het jaarverslag over bestuursjaar 2023 een stuk beknopter 
is dan andere jaarverslagen omdat het zittende bestuur nog geen zitting nam in dit jaar.  
 
René Papenhoen (penningmeester der NGB) presenteert het jaarverslag van 2023. Hij geeft aan dat het 20 
lastig was om de jaarrekening van 2023 te laten goedkeuren omdat de accountant welke voorheen de 
boekhouding deed niet langer beschikbaar is. Het bestuur is opzoek gegaan naar een andere accountant 
en heeft er een bereid gevonden om de boekhouding en jaarrekening te bekijken.   
 
Eric Jan Kwekkeboom (You(r) Shape) geeft aan dat hij de commissieleden wil vragen om nog een 25 
reflectie te geven over dat bestuursjaar. Hij zou het prettig vinden dat het jaarverslag door de 
commissies wordt uitgebreid.  
 
Natasja Boe (vice-voorzitter der NGB) reageert aan dat het nu geschreven is op basis van de informatie 
die we hebben, en dat het in de komende tijd op toekomst focussen. Eric Jan Kwekkeboom raadt het 30 
bestuur aan te checken bij NOC*NSF of het zo voldoende is en of het voldoet aan hun eisen van een 
jaarverslag.  
 

b. Afrekening en verantwoording jaarrekening  
Tom de Hoop vertelt dat de accountant van mening dat de informatie van de jaarrekening verenigbaar 35 
is en geen afwijkingen bevat.  René Papenhoen presenteert de jaarrekening. Hij concludeert dat het 
resultaat van de controleverklaring van de accountant ‘oordeelonthouding’ is. René Papenhoven legt 

Voorstel 2 
 
Algemene ledenvergadering der NGB gehouden op 11 november 2024 te Arnhem 
Aangaande besluitenlijst 
 
Het bestuur zal een lijst opstellen waarin alle door de ALV aangenomen voorstellen genoteerd zullen zijn; benoemt de 
besluitenlijst. 
 
 
Toelichting  
Om een goed overzicht te houden van alle besluiten die door de ALV worden goedgekeurd zal het bestuur een besluitenlijst 
opstellen. De secretaris van de bond zal ervoor zorgen dat de besluitenlijst correct en bijgehouden wordt. Wanneer er niet 
meer kan worden voldaan aan een besluit, zal deze verwijderd worden uit de besluitenlijst. De besluitenlijst is te vinden op de 
website en zal worden verstuurd met de stukken voor iedere ALV.  
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uit dat er drie mogelijke resultaten zijn; positief, negatief of oordeelonthouding. Oordeelonthouding 
betekent dat er niets is gevonden wat verkeerd is, maar er mist informatie om te concluderen dat alles 
correct is. Ten slotte stelt hij dat het bestuur ernaar streeft de komende jaren een positief resultaat te 
halen uit de controleverklaring van de accountant.  
 5 
Eric Jan Kwekkeboom zegt dat het vorige bestuur wel dingen goed heeft gedaan. Hij vult aan dat ze veel 
weerstand hebben ervaren. Vervolgens vertelt hij dat de door hen gemaakte juridische kosten niet 
waren begroot. Wel is er aan de ALV gevraagd, en door hen goedgekeurd dat het vorige bestuur mocht 
afwijken van het uitgeven van de tien procent middelen buiten de begroting om.  
 10 

6. Bestuurmededelingen 
a. NOC*NSF  

Tom de Hoop (voorzitter der NGB) vertelt dat er hard gewerkt wordt aan de relatie met NOC*NSF. De 
status van de NGB is van oranje naar geel gegaan. Hiermee is de bevoorschotting, welke was gestopt 
voor 2024, hervat en is de volledige basissubsidie voor sportbonden hervat.  15 
 
Tom de Hoop vult aan dat we op de goede weg zijn, maar dat het nog niet ‘groen’ is. Eind november 
2024 zal het bestuur alle gevraagde stukken aanleveren en dan zal NOC*NSF het oordeel vellen of de 
status van geel naar groen veranderd zal worden.  
 20 
Dunya van Zanten (Red Peacock) vraagt of de account oordeelonthouding samenhangt met de status 
van de bond bij NOC*NSF. René Papenhoven (penningmeester der NGB) antwoordt dat dit niet het 
geval is. Hij vult aan dat in 2023 netjes is afgesloten maar wanneer er later problemen ontstaan wordt 
dit teruggerekend over 2023. Wanneer de bevoorschotting niet zou worden hervat zou het een groot 
probleem zijn. Nu de bevoorschotting is hervat kan dit gemakkelijk worden doorgerekend. Dunya van 25 
Zanten vraagt of het oordeel van de accountant afhangt van of we van status geel naar groen gaan. 
Natasja Boe, vice-voorzitter van de bond, geeft aan dat dit naar verwachting niet met elkaar 
samenhangt.  
 
Marlous Schuilwerve (atletencommissie) vraagt wat er nog moet gebeuren om naar groen te gaan. Tom 30 
de Hoop antwoordt op haar vraag dat het nu nog niet mogelijk is om naar groen te gaan omdat er nog 
stukken uit 2023 open staan. Wanneer deze wordt goedgekeurd en geaccepteerd is de verwachting dat 
we naar code groen zullen gaan.  
 
Tenslotte vertelt Tom de Hoop dat er bij NOC*NSF campagnes zijn aangevraagd voor Enzo Kuworge en 35 
Nikki Lowik. 
 

b. Topsportbeleid 
Tom de Hoop vertelt dat het bestuur Jeremy Regensburg en Ike Verkroost wil voorstellen als Technische 
Staf. Zij zullen zich focussen op het schrijven van het beleid rondom topsport.  40 
 

i. Installatie technische staf: Jeremy Regensburg, Ike Verkroost   
 

c. Ledenaantal en aantal clubs 
René Papenhoven vertelt dat hij de ledenadministratie heeft bijgewerkt en dat sommige leden een 45 
betalingsachterstand hadden. Hij heeft deze benaderd en het ledenbestand is bijgewerkt. Het aantal 
wedstrijdleden is toegenomen en het aantal lidmaatschappen is afgenomen.  
 
Dunya van Zanten vraagt of je kunt zien of een algemeen lid een wedstrijdlid geworden is. René geeft 
aan dat dit een goed punt is, hij vult aan dat dit inderdaad iets is wat we niet kunnen zien, aangezien 50 
soms leden hun lidmaatschap opzeggen en aanmelden voor een ander. Dit wordt nu gezien als een 
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verandering in lidmaatschappen. René Papenhoven vult aan dat deze analyse gemaakt kan worden 
omdat dit voor de bond erg interessant is, maar dat hier nu nog niet naar gekeken is.  
 
Martijn van Zanten (lid) vraagt of er een beeld voor 2024 is. René Papenhoven geeft aan dat dat beeld 
er is, maar dat het nu nog niet is opgenomen en dat dit tijdens de volgende ALV zal worden besproken. 5 
Hij vult aan dat het erop lijkt dat het aantal clubs is afgenomen. Bij de voorjaars ALV van 2025 zal hier 
meer inzicht in worden gegeven.  
 
Stein Jongerius(Powerhouse 040)  geeft aan dat hij het lastig vindt dat er op papier veel leden zijn maar 
niet veel betrokken leden en clubs. Natasja Boe antwoordt dat het bestuur dit heeft opgenomen in het 10 
meerjarenplan. Er zijn verschillende doelen gesteld om het aantal actieve leden en clubs te bevorderen.  
 
Stein vraagt vervolgens het mogelijk is om het stemrecht te koppelen aan het aantal actieve leden 
binnen een club, in plaats van bijvoorbeeld één stem per club. Tom de Hoop geeft aan dat dit inderdaad 
een punt is waar het bestuur momenteel over nadenkt.  15 
Bastiaan Knoppers merkt op dat er in het verleden gewerkt is met een systeem waarbij het aantal 
stemmen afhankelijk was van het aantal leden van een club. Dit leidde echter tot problemen, omdat het 
in de praktijk lastig te controleren bleek of een persoon daadwerkelijk (actief) lid was van een club. Dit 
zorgde voor onduidelijkheid en chaos tijdens stemprocedures. Eric Jan Kwekkeboom (You(R) Shape) 
sluit zich hierbij aan en voegt toe dat het koppelen van stemrecht aan ledenaantallen juridisch en 20 
praktisch ingewikkeld ligt. Veel clubs functioneren immers als commerciële entiteiten en zijn daardoor 
niet verplicht om transparantie te bieden over hun ledenbestand richting de bond. Dit maakt controle 
lastig en roept vragen op over de betrouwbaarheid van het stemrecht op basis van lidmaatschapscijfers. 
 
Tom de Hoop besluit dat het bestuur de genoemde punten serieus zal meenemen in het verdere proces 25 
van herziening van het stemrecht en het stemmenaantal, met oog voor transparantie, eerlijkheid en 
uitvoerbaarheid. 
 
Dunya van Zanten stelt voor om meer betrokken clubs te krijgen als er meer moderne manier van 
communicatie komt. Ze geeft als voorbeeld dat zij zelf nog niet veel leden heeft maar dat ze graag wil 30 
dat zij actief zijn. Natasja reageert dat ze dit een goed punt vindt. Het bestuur wil ook hier over nadenken 
en zeker evenementen organiseren om buiten wedstrijdleden ook andere leden te trekken.  
 

d. Financiële positie  
René Papenhoven presenteert de balans.  35 
 

e. Contract ELEIKO 
Tom de Hoop vertelt dat het bestuur goed contact heeft met de contactpersoon van ELEIKO benelux. 
Hij vertelt dat we het materiaal de komende jaren gebruikt zal worden ter professionalisering van de 
sport. Enkele malen is het materiaal al uitgeleend of gebruikt bij evenementen (Rotterdam Weightlifting 40 
Showdown). De jaarlijkste betaling voor 2024 is gedaan en het bestuur heeft voldaan aan de 
betaalafspraken welke zijn gemaakt.  
 

7. Bestuursjaar 2025  
a. Vaststellen jaarplan 2025  45 

Tom de Hoop (voorzitter der NGB) presenteert het jaarplan 2025. Deze is te vinden op de website van 
de bond.  
 
Marlous Schuilwerve (atletencommissie) vraagt of er nog een derde, onafhankelijke partij betrokken zal 
worden bij de besluitvorming over topsport en het beleid rondom topsport. Ze merkt op dat de huidige 50 
structuur bestaat uit twee personen die samenwerken met een specifieke atleet, wat de 
onafhankelijkheid en breedte van perspectieven kan beperken. Daarnaast benoemt zij dat het, zeker 
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voor vrouwelijke atleten, prettig kan zijn om ook een vrouwelijke coach in de staf te hebben. Zij vraagt 
aandacht voor de diversiteit binnen de technische staf. Tom de Hoop reageert dat de Technische Staf 
niet autonoom beslist. Deze stelt voorstellen op, maar de uiteindelijke besluitvorming gebeurt in 
samenspraak met de atletencommissie én het bestuur. Daarbij wordt de visie van het bestuur leidend 
meegenomen in de afwegingen. 5 
 
Tom de Hoop geeft verder aan dat het bestuur momenteel bezig is met het herinrichten van de 
scheidsrechterscommissie. Er wordt gewerkt aan nieuwe beleidsstukken en bij dit proces wordt het 
bestuur begeleid door Nico Laagland. Daarnaast vertelt Tom de Hoop dat ook de coachesopleiding op 
korte termijn aangepakt zal worden. De eerdere opzet is door het NOC*NSF afgekeurd en voldoet niet 10 
aan de eisen. Daarom wordt gewerkt aan een herstructurering van de opleiding. Tom doet hierbij een 
oproep aan coaches of leden met ervaring om contact op te nemen met het bestuur om mee te denken 
en input te leveren voor de vernieuwde opzet. 
 

b. Begroting  15 
René Papenhoven presenteert de begroting van 2025.  
 
Bastiaan Knoppers (lid) wijst op de extra kosten met betrekking tot de scheidsrechtersbetalingen in het 
kader van het Olympisch jaar. René Papenhoven bevestigt dat deze uitgaven reeds zijn opgenomen in 
de begroting voor het jaar 2024. 20 
 

c. Vaststellen bondscontributie 
Tom de Hoop informeert dat de bondscontributie voor het komende jaar niet verhoogd zal worden. Er 
zal ook geen inflatiecorrectie worden toegepast. 
 25 
Stein Jongerius (Powerhouse 040) vraagt waarom ervoor is gekozen om niet te indexeren. René 
Papenhoven licht toe dat er bewust voor is gekozen om in dit onzekere jaar een gebaar te maken naar 
de leden en de contributie gelijk te houden. 
 
Jesset Zweverink (El Barrio Weightlifting) vraagt of hierover gestemd kan worden, aangezien hij het 30 
terecht zou vinden als de contributie juist wél verhoogd wordt. Meer inkomsten zouden volgens hem 
bijdragen aan de verdere professionalisering van de sport. Marlous Schuilwerve (atletencommissie) sluit 
zich hierbij aan. 
 
Toscane Genée (lid) uit haar zorgen over de oplopende kosten van wedstrijden en vraagt waarom de 35 
contributie dan toch verhoogd zou moeten worden. Marlous Schuilwerve stelt voor dat eventuele 
kostenverhogingen niet worden doorberekend in de wedstrijdgelden. René Papenhoven geeft aan dat 
dit onderwerp nog niet is besproken. De financiële positie moet eerst zorgvuldig worden vastgesteld 
voordat hierover een concreet voorstel kan worden gedaan. 
 40 
Pierre Verkroost (Waalsport) pleit voor verlaging van de contributie en stelt dat gewichtheffen een 
elitesport dreigt te worden. Deelname aan het NK brengt hoge kosten met zich mee, wat volgens hem 
leidt tot uitsluiting van mensen met een minder sterke financiële positie. Natasja Boe (vice-voorzitter 
der NGB) erkent dit punt en geeft aan dat er onderzoek loopt naar mogelijkheden voor subsidies en 
andere vormen van ondersteuning. Hoewel er nog geen concreet plan ligt, is het streven om de sport 45 
toegankelijk te houden voor iedereen, ongeacht financiële situatie. 
 
Natasja Boe roept atleten die vanwege financiële redenen niet kunnen deelnemen aan het NK op om 
contact met haar op te nemen, zodat gezamenlijk naar passende oplossingen gezocht kan worden. 
Pierre Verkroost benadrukt dat er ook gekeken moet worden naar de maatschappelijke waarde van de 50 
sport. 
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Martijn van Zanten (lid) stelt voor om te kijken hoe andere bonden met vergelijkbare vraagstukken 
omgaan. Natasja Boe bevestigt dat dit reeds in gang is gezet. 
 
Bastiaan Knoppers vraagt of de aangekondigde btw-verhoging op sport invloed zal hebben op de bond. 
Tom de Hoop antwoordt dat dit mogelijk in de toekomst het geval zal zijn, maar dat hierover op dit 5 
moment nog geen duidelijkheid bestaat. 
 

8. Meerjarenplan 2024-2028 
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) presenteert het meerjarenplan 2024-2028. Deze is te vinden op de 
website.  10 
 

9. Verkiezen vertegenwoordiger rechtstreekse leden  
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) stelt voor om Bastiaan Knoppers aan te stellen als vertegenwoordiger 
van de rechtstreekse leden. Bastiaan heeft ruime ervaring binnen de gewichthefsport en is tevens oud-
bestuurslid. 15 
Rechtstreekse leden kunnen bij hem terecht met vragen of het delen van hun standpunten over 
onderwerpen die tijdens de Algemene Ledenvergadering (ALV) aan bod komen. Bastiaan Knoppers zal 
deze geluiden bundelen en namens de rechtstreekse leden inbrengen tijdens de ALV. 
 

10. Commissie van continuïteit 20 
a. Voorstel 3 

Tom de Hoop (voorzitter der NGB) presenteert Voorstel 3: 
 
Ad. 10. a. 
 25 
 
 
 
 
 30 
 
 
 
 
 35 
Toelichting  
De Commissie van Continuïteit is een groep mensen die de bestuurlijke taken overneemt wanneer het 
bestuur tijdelijk of permanent uit functie treedt, om de continuïteit van de organisatie te waarborgen. 
Omdat commissieleden al nauw betrokken zijn bij de bond en goed op de hoogte zijn van alle zaken 
stelt het bestuur voor om alle voorzitters van de commissies te installeren als Commissie van 40 
Continuïteit.  
 
Marlous Schuilwerve (atletencommissie) vraagt of commissieleden elkaar ook leren kennen. Tom de 
Hoop antwoordt dat het bestuur het belangrijk vindt dat commissieleden onderling contact hebben en 
elkaar leren kennen. Het versterken van de onderlinge verbinding en samenwerking tussen leden is een 45 
belangrijk aandachtspunt en is als zodanig ook opgenomen in het meerjarenplan. 
 

11. Stemrecht atletencommissie  
a. Voorstel 4 

Tom de Hoop (voorzitter der NGB) presenteert voorstel 4 50 
 
Ad. 11. a. 

Voorstel 3 
 
Algemene ledenvergadering der NGB gehouden op 11 november 2024 te Arnhem 
Aangaande Commissie van Continuïteit  
 
De commissie van continuïteit zal bestaan uit de voorzitters van de commissies  
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 5 
 
 
 
 
 10 
 
Toelichting  
Om de mening van de atleten goed te kunnen vertegenwoordigen, zal de Atletencommissie vanaf de 
eerstvolgende statutenwijziging stemrecht krijgen. Hiermee zullen zij voldoen aan de rechten en 
plichten genoemd in art.18 lid 3 van de statuten. Aan het begin van de vergadering zal worden 15 
vastgesteld wie van de commissieleden het stemrecht op zich zal nemen, met als voorkeur de voorzitter.  
 
Tom de Hoop licht toe dat het toekennen van stemrecht aan de atletencommissie een statutenwijziging 
vereist. Het wijzigen van de statuten brengt kosten met zich mee en kan alleen plaatsvinden met 
goedkeuring van de Algemene Ledenvergadering (ALV). René Papenhoven vult aan dat, zodra er wordt 20 
overgegaan tot een statutenwijziging, het voorstel is om direct alle noodzakelijke wijzigingen in één keer 
mee te nemen. Op die manier kan het proces efficiënt en kosteneffectief worden ingericht. 
 
Pierre Verkroost (Waalsport) vraagt waarom er geen aparte topsportcommissie is binnen de bond. Tom 
de Hoop legt uit dat de Technische Staf nu de taken van de topsportcommissie zal vervullen. De term 25 
"commissie" werd als minder passend ervaren. Pierre Verkroost vraagt vervolgens wie binnen het 
bestuur expertise heeft op het gebied van topsport. Natasja Boe (vice-voorzitter der NGB) geeft aan dat 
Tom de Hoop de meeste ervaring heeft op dit vlak. Daarom is er bewust gekozen voor een nauwe 
samenwerking tussen de atletencommissie, de technische staf en het bestuur, zodat de 
verantwoordelijkheid niet enkel bij het bestuur ligt. Pierre Verkroost uit zijn zorgen over mogelijke 30 
belangenverstrengeling bij de beoordeling van de bondscoach. Hij stelt dat het risico bestaat dat “de 
slager zijn eigen vlees keurt”. 
 
Ike Verkroost (BARS weightlifting) reageert dat er gesprekken zijn gevoerd met meerdere coaches om 
dit onderwerp te bespreken. Hij benadrukt dat de topsport in Nederland relatief klein is en dat het 35 
belangrijk is om gezamenlijk beleid te ontwikkelen dat voor iedereen helder is. Er wordt gewerkt aan 
een aanpak waarbij atleten en betrokken coaches samen kunnen bouwen aan een duidelijke en 
transparante structuur. Als dit goed wordt ingericht, kan het bestuur zich beter richten op de 
ontwikkeling van de breedtesport en talentontwikkeling. Jeremy Regensburg (KAIROS weightlifting) sluit 
zich aan bij Ike Verkroost en geeft aan dat deze samenvatting het doel goed weergeeft. Hij voegt toe 40 
dat de technische staf ook een rol zal vervullen als mentor voor andere coaches. Hiermee wordt de 
ontwikkeling van coachingsvaardigheden bevorderd en ontstaat er op termijn een bredere selectie van 
gekwalificeerde kandidaten voor functies zoals bondscoach. 
 

12. Promotiecommissie  45 
a. Voorstel 5 

Nicky Janssen (secretaris der NGB) presenteert voorstel 5. 
 
 
 50 
 
 

Voorstel 4 
 
Algemene ledenvergadering der NGB gehouden op 11 november 2024 te Arnhem 
Aangaande stemrecht Atletencommissie 
 
De atletencommissie zal stemrecht krijgen en dit uitoefenen zoals beschreven in art.18 lid 3 van de 
statuten van de bond.  
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Ad. 12. A. 

 

 
 
 5 
 
 
 
 
 10 
 
 
 
 
 15 
 
 
 
 
 20 
 
 
 
 
 25 
 
 
 
 
 30 
 
 
Toelichting  
Deze promotie- en communicatiecommissie zal worden opgericht met als doel om de sport beter 
zichtbaar te maken, ledenwerving te stimuleren en de prestaties van atleten te belichten. Een 35 
toegewijde groep leden kan strategieën ontwikkelen voor effectieve communicatie, evenementen 
promoten en de gewichthefsport in Nederland professioneler en aantrekkelijker presenteren.  
 
Dunya van Zanten (Red Peacock) vraagt of de betrokken personen bij het websiteproject ervaring 
hebben met het bouwen van websites. Casper Brundel (Renaissance Performance) informeert naar de 40 
geplande volgorde van werkzaamheden en vraagt of de commissie de opdracht krijgt om iets geheel 
nieuws op te zetten. 
Dunya van Zanten sluit zich aan bij de vragen van Casper Brundel en geeft aan dat zij ook benieuwd is 
naar de precieze plannen voor de website. Verder vraagt ze of er geld gereserveerd moet worden voor 
het herzien van de website. Natasja Boe (vice-voorzitter der NGB) geeft aan dat de plannen voor de 45 
website nog verder moeten worden uitgewerkt. Het bestuur zal hierop terugkomen zodra er meer 
duidelijkheid is over de aanpak en invulling. Nicky Janssen vult aan dat het vernieuwen van de website 
wordt uitbesteed aan een externe partij. De promotiecommissie zal verantwoordelijk worden voor het 
creëren en beheren van de content, zodat de website actueel blijft. Over het vernieuwen van de website 
is meer te vinden in het meerjarenplan.  50 

Voorstel 5 
 
Algemene ledenvergadering der NGB gehouden op 11 november 2024 te Arnhem 
Aangaande Promotiecommissie  
 
Artikel 1 
 
De commissie is genaamd: Promotiecommissie 
 
Artikel 2 
 

De commissie wordt begeleid door de secretaris van het bestuur 
 
De commissie onderhoudt contact met sponsoren voor promotiedoeleinden en gaat actief opzoek 
naar nieuwe mogelijke sponsoren   
 
De commissie beheert de sociale- mediakanalen van de bond 
 
De commissie hanteert een door haar gekozen huisstijl voor het verspreiden van informatie via de   
sociale- mediakanalen 
 
De commissie draagt verantwoording voor het actueel houden van de informatie op de website  

 
 
Artikel 3 
De commissie bestaat uit ten minste één lid van de bond, tenzij de Algemene Vergadering anders beslist.  
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13. Invulling scheidsrechtersopleiding  

Natasja Boe (vice-voorzitter der NGB) geeft aan dat de scheidsrechtersopleiding wordt herzien. De 
nieuwe opzet zal bestaan uit online modules en een jaarlijkse bijscholing of opleidingsmoment, met als 
doel het werven en behouden van actieve scheidsrechters. De financiering van deze vernieuwing wordt 5 
mogelijk gemaakt door een subsidie van NOC*NSF. 
 
Bastiaan Knoppers (lid) merkt op dat er al uitstekende online modules beschikbaar zijn van European 
Weightlifting Federation (EWF) en adviseert om hiervan gebruik te maken bij de herziening van de 
scheidsrechtersopleiding. Eric Jan Kwekkeboom (You(R) Shape) sluit zich hierbij aan en wijst erop dat de 10 
EWF en International Weightlifting Federation (IWF) al dergelijke modules heeft ontwikkeld, die goed 
inzetbaar zijn binnen de Nederlandse context. Daarnaast pleit Eric Jan Kwekkeboom voor het vergroten 
van het aantal IWF-gecertificeerde scheidsrechters. Voor certificering is beoordeling door drie andere 
IWF-gecertificeerde scheidsrechters vereist, terwijl Nederland er momenteel slechts één heeft. Hij 
adviseert daarom samenwerking met landen als Duitsland of België. Natasja Boe bevestigt dat dit 15 
inderdaad wordt onderzocht. Tom de Hoop (voorzitter der NGB) vult aan dat het belangrijk is om ook 
andere functies binnen de wedstrijdorganisatie, zoals marshall en announcer, mee te nemen in deze 
ontwikkeling. 
 

14. Bedanken commissieleden  20 
a. Wedstrijdzaken 

Tom de Hoop (voorzitter der NGB) bedankt Justin Schuurbiers voor zijn inzet in de commissie 
wedstrijdzaken.  
 

15. Verkiezing commissieleden 25 
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) presenteert voor de atletencommissie Stef Biemans, voor de 
medische commissie Veerle Ruinemans en voor de wedstrijdorganisatie Peter Prinsen, Robert Bessems, 
Pierre Schwanen en Victor Boonstra. In de promotiecommissie worden verkozen Marlous Schuilwerve 
en Kelly Urrea.  
 30 

16. Mededelingen van de commissies  
a. Wedstrijdorganisatie 

Peter Prinsen (wedstrijdorganisatie) blikt terug op een goed verlopen 2023 en geeft aan dat 2025 in het 
teken zal staan van de herziening van de scheidsrechtersopleiding. Hij vult aan dat de wedstrijdkalender 
weer goed gevuld zal zijn en dat hij ernaar uitkijkt om met dit team leuke wedstrijden te organiseren.  35 
	
Pierre Verkroost (Waalsport) merkt op dat het goed zou zijn om het draaiboek voor het organiseren van 
wedstrijden te versoepelen, zodat het organiseren ervan toegankelijker en eenvoudiger wordt. Peter 
geeft aan dat hij het hiermee eens is. 
 40 

b. Atletencommissie 
Marlous Schuilweve (atletencommissie) geeft aan dat de atletencommissie sinds vorig jaar officieel als 
commissie functioneert. Ze bedankt Tom voor zijn bijdrage aan de ontwikkeling en ondersteuning van 
de commissie. Afgelopen jaar is er serieuzer vergaderd en de samenwerking verloopt zeer goed. 
 45 

c. Technische staf 
d. Promotiecommissie 

Kelly Urrea (lid) geeft aan uit te kijken naar de samenwerking met andere commissies. Ze benadrukt dat 
alle hulp nog welkom is en dat de commissie zich richt op het samenbrengen van atleten. Er is veel 
enthousiasme om hiermee aan de slag te gaan. 50 
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17. W.v.t.t.k. 
Er is verder niets ter tafel gekomen.  
 

18. Rondvraag 
Bastiaan Knoppers (lid) vraagt naar de relatie met de masters en de Dutch Masters Weightlifting 5 
Association (DWMA). Tom de Hoop (voorzitter der NGB) antwoordt dat het doel is om samen te werken, 
maar dat er meer mogelijkheden zijn om de samenwerking verder uit te breiden. 
 

19. Sluiting 
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) sluit de vergadering om 21:00 uur.  10 
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Buitengewone Algemene Ledenvergadering der NGB te houden op 20 november 
2024 bij Balans Fysiotherapie, te Waalre en online 
 
Notulen 

1. Opening 5 
a. Vaststellen ID stemgerechtigden; 

Bij de BALV zijn 15 stemmen in de zaal aanwezig.  
 

2. Goedkeuren conceptnotulen BALV 21 april 2024 
Er zijn geen vragen, de notulen van de BALV van 21 april 2024 worden goedgekeurd.   10 
 

3. Secretarieel verslag van de BALV 21 april 2024 
Het secretarieel verslag van de BALV 21 april 2024 wordt goedgekeurd.  
 

4. Opstellen bestuurlijke documenten 15 
a. Huishoudelijk reglement: voorstel 1 

Voorstel 1 wordt goedgekeurd.  
 

b. Besluitenlijst: voorstel 2 
Voorstel 2 wordt goedgekeurd 20 
 

5. Bestuursjaar 2023 
a. Goedkeuren jaarverslag  

René Papenhoven (penningmeester der NGB) geeft aan dat er een nieuwe, uitgebreidere versie van het 
jaarverslag is opgesteld. Vorig jaar ontving het bestuur feedback dat het verslag te bondig was. In 25 
overleg met NOC*NSF is het verslag daarom aangevuld en uitgebreid. 
 
Eric Jan Kwekkeboom (You(R) Shape) uit zijn verbazing over het feit dat er een nieuw jaarverslag op de 
website is geplaatst. Hij wijst erop dat de buitengewone algemene ledenvergadering (BALV) alleen 
uitgeschreven mag worden wanneer exact dezelfde stukken worden gepresenteerd als tijdens de 30 
reguliere ALV. 
 
Vervolgens vindt een stemming plaats over het jaarverslag zoals het op de website staat (de nieuwe 
versie). Dit jaarslag wordt per stemming afgekeurd. 
Daarna wordt er gestemd over de versie van het jaarverslag die vorige week is gepresenteerd. Dit 35 
jaarverslag wordt per stemming goedgekeurd. 
 
 

b. Afrekening en verantwoording jaarrekening  
René Papenhoven presenteert opnieuw de belangrijkste punten van de jaarrekening. Hij legt uit dat 40 
hijzelf de jaarrekening heeft opgesteld en dat deze is gecontroleerd door de accountant.  
 
Pierre Verkroost (Waalsport) stelt een vraag over de bestemmingsreserves en waarom er specifiek geld 
wordt gereserveerd voor de Olympische Spelen van 2028. René Papenhoven legt uit dat er nog veel 
onzekere en mogelijk onvoorziene kosten zijn. De reservering is bedoeld voor meerdere doeleinden, 45 
zoals de ondersteuning van atleten bij hun ‘Olympische reis’, maar ook voor kosten rondom 
scheidsrechters en andere betrokkenen. 
 
Pierre Gielen (Helios) stelt een vraag over de verklaring van onthouding van de accountant en geeft aan 
dat hij dit een lastige situatie vindt. Hij vraagt wat de consequenties zijn wanneer een accountant geen 50 
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oordeel afgeeft. René Papenhoven verduidelijkt dat een accountant de jaarrekening kan goedkeuren, 
afkeuren of geen oordeel kan geven. In dit geval is er sprake van een situatie waarin de jaarrekening op 
zichzelf niet onvoldoende is, maar waarin nog bepaalde stukken of aanvullende informatie ontbreken 
om tot goedkeuring over te kunnen gaan. 
 5 
Stein Jongerius (Powerhouse 040) vraagt of voor de verantwoording richting NOC*NSF een 
goedkeurende accountantsverklaring vereist is. René Papenhoven antwoordt dat dit wel het 
uitgangspunt is, maar dat het door de omvang en complexiteit van de situatie langer duurt om alle 
benodigde stukken te controleren. Hierdoor is het momenteel niet mogelijk om een goedkeurende 
verklaring te verkrijgen. Hij voegt daaraan toe dat, gezien de beperkte beschikbare informatie en de 10 
aard van de administratie, het niet waarschijnlijk is dat er in de toekomst alsnog een goedkeurende 
verklaring zal worden afgegeven voor het jaar 2023.  
 
Eric Jan Kwekkeboom merkt op dat er in de afgelopen jaren wél goedgekeurde jaarrekeningen zijn 
geweest. Hij erkent dat het mogelijk is dat er voor de nieuwe accountant nu onvoldoende informatie 15 
beschikbaar is om een goedkeuring te kunnen verlenen. Tegelijkertijd geeft hij aan dat de huidige 
jaarrekening in zijn ogen redelijk goed klopt. Daarbij benadrukt hij dat de jaarrekening is opgesteld door 
het bestuur, wat meegenomen moet worden in de beoordeling. Hij geeft aan dat het als leden lastig is 
te oordelen over iets waarover een accountant geen akkoord kon geven. René Papenhoven antwoordt 
dat er momenteel geen boekhouder is aangesteld en dat dit ook niet door NOC*NSF wordt vereist. 20 
NOC*NSF is op de hoogte van de situatie en op dit moment zijn er geen concrete plannen om een 
boekhouder aan te stellen. 
 
De jaarrekening wordt per acclamatie goedgekeurd.  
 25 

c. Verlenen decharge bestuur 2023 
Per acclamatie wordt decharge verleend voor het bestuur 2023.  
 

6. Bestuursmededelingen 
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) herhaalt kort de besproken bestuursmededelingen.  30 
 

7. Bestuursjaar 2025  
a. Vaststellen jaarplan 2025  

Eric Jan (You(R) Shape) roept op om na de BALV het beleidsplan uit te breiden met input van de 
commissies. Hij pleit voor een aanvulling waarin de concrete plannen en activiteiten van de commissies 35 
duidelijk worden omschreven, inclusief meetbare doelen. Dit zou bijdragen aan transparantie, 
effectiviteit en betere borging van de uitvoering binnen de organisatie. 
 
Het jaarplan 2025 wordt per acclamatie goedgekeurd. 
 40 

b. Begroting  
René Papenhoven herhaalt de belangrijkste punten van de begroting. De begroting voor 2025 wordt 
per acclamatie goedgekeurd.  
 

c. Vaststellen bondscontributie 45 
Het bestuur stelt voor om de bondscontributie gelijk te houden aan het afgelopen jaar.  
 
Pierre Verkroost (Waalsport) merkt op dat er aandacht moet zijn voor de rol van clubs in het betaalbaar 
houden van wedstrijden. Hij benadrukt dat het belangrijk is om gezamenlijk te kijken hoe de sport 
toegankelijk kan blijven voor iedereen. Volgens hem zijn er in korte tijd flinke prijsstijgingen geweest 50 
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voor atleten om deel te nemen aan wedstrijden, wat hij zorgelijk vindt. Hij pleit ervoor dat de bond en 
de verenigingen samen nadenken over manieren om deze kosten beheersbaar te houden. 
 

8. Meerjarenplan 2024-2028 
Het meerjarenplan wordt per acclamatie goedgekeurd.  5 
 

9. Verkiezen vertegenwoordiger rechtstreekse leden  
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) herhaalt kort dat het bestuur Bastiaan Knoppers voorstelt als 
vertegenwoordiger van rechtstreekse leden.  
 10 
Pierre Gielen (Helios) werpt de vraag op of het niet vreemd is dat de clubs stemmen over wie de 
vertegenwoordiger van de rechtstreekse leden wordt. René Papenhoven (penningmeester der NGB) 
erkent dat dit een terecht punt is en geeft aan dat hierover binnen het bestuur nog geen besluitvorming 
heeft plaatsgevonden. 
 15 
Ondanks deze kanttekening wordt Bastiaan Knoppers verkozen tot vertegenwoordiger van de 
rechtstreekse leden. Tom de Hoop roept alle rechtstreekse leden op om contact met Bastiaan op te 
nemen voor vragen, opmerkingen of het delen van standpunten met betrekking tot onderwerpen die 
tijdens de ALV aan bod komen. Bastiaan Knoppers zal deze geluiden namens de rechtstreekse leden 
vertegenwoordigen. 20 
 

10. Commissie van continuïteit 
a. Voorstel 3 

Tom de Hoop (voorzitter der NGB) presenteert het voorstel opnieuw.  
 25 
Eric Jan Kwekkeboom (You(R) Shape) stelt voor om de procedures en afspraken rondom de Commissie 
van Continuïteit voorlopig eenvoudig te houden. Hij verwijst naar het voorgenomen huishoudelijk 
reglement, waar eerder unanieme instemming voor was. Volgens hem dient in dit reglement duidelijk 
te worden vastgelegd wat de rol en samenstelling van de Commissie van Continuïteit is. Dit reglement 
zal tijdens de voorjaarsvergadering ter stemming worden voorgelegd. Tot die tijd stelt hij voor om de 30 
huidige werkwijze als tijdelijke regeling te beschouwen, totdat het huishoudelijk reglement formeel is 
vastgesteld. 
 
Het voorstel wordt per stemming goedgekeurd.  
 35 

11. Stemrecht atletencommissie  
a. Voorstel 4 

Tom de Hoop (voorzitter der NGB) presenteert voorstel 4.  
 
Pierre Verkroost (Waalsport) vraagt namens welke atleten de atletencommissie optreedt. Tom de Hoop 40 
licht toe dat de atletencommissie in de eerste plaats de belangen van topsportatleten 
vertegenwoordigt. Pierre plaatst hierbij een kanttekening: hij vindt het opvallend dat de 
commissieleden in feite hun eigen belangen vertegenwoordigen, aangezien zij zelf ook internationaal 
actief zijn als atleten. 
 45 
Stein Jongerius (Powerhouse 040) vraagt of het mogelijk is dat deze atleten tevens lid zijn van een club, 
en dus dubbel vertegenwoordigd worden. Tom bevestigt dat dit inderdaad het geval kan zijn. Hij voegt 
toe dat atleten ook bij meerdere clubs lid kunnen zijn en in die zin door meerdere clubs worden 
vertegenwoordigd. 
 50 
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Pierre Gielen (Helios) benadrukt het belang van de inbreng van de atletencommissie en dat er serieus 
naar hen geluisterd moet worden bij besluitvorming. Clubs vertegenwoordigen wel hun atleten, maar 
stemmen ook in het belang van hun eigen club. Hij benadrukt nogmaals het belang van de mening van 
de topsportatleten.  
 5 
Eric Jan Kwekkeboom merkt op dat wanneer atleten het gevoel hebben dat hun mening niet goed wordt 
vertegenwoordigd door hun club, zij de mogelijkheid hebben om binnen hun club een andere 
afgevaardigde te kiezen. Tegelijkertijd constateert hij dat de huidige situatie ertoe leidt dat de meeste 
leden van de atletencommissie zichzelf vertegenwoordigen, aangezien zij zelf actief zijn binnen het 
topsportkader (zoals het talentteam of NGB), benoemd door het huidige of voormalige bestuur. 10 
Hierdoor ontstaat volgens hem een dubbele vertegenwoordiging: atleten hebben via hun club 
stemrecht, maar worden ook via de atletencommissie vertegenwoordigd, wat de kans op dubbele 
invloed vergroot. Tom de Hoop licht toe dat de voorzitter van de atletencommissie namens de 
topsporters spreekt, maar dat deze atleten daarnaast ook vertegenwoordigd kunnen zijn via hun clubs. 
Eric Jan Kwekkeboom waarschuwt ervoor dat dit in de praktijk kan leiden tot meerdere afgevaardigden 15 
voor één atleet, en stelt dat dit een ethische kwestie is die breder besproken moet worden. 
 
Daarnaast benadrukt Eric Jan Kwekkeboom dat hij het betreurt dat er niemand van de atletencommissie 
aanwezig is om hun standpunt toe te lichten. Hij had graag een korte pitch gehoord over hun rol en 
visie. Natasja Boe (vice-voorzitter der NGB) reageert dat de voorzitter van de atletencommissie vorige 20 
week aanwezig was bij een eerdere bijeenkomst, maar dat er toen geen vragen aan haar zijn gesteld. 
 
Tot slot stelt Eric Jan Kwekkeboom de vraag wat de concrete motivatie is van de atletencommissie om 
stemrecht te verkrijgen, en of dit zo zwaarwegend is dat het een statutenwijziging rechtvaardigt. Hij 
plaatst hierbij de kanttekening of formeel stemrecht wel nodig is om de stem van atleten voldoende te 25 
waarborgen.	Natasja Boe antwoordt dat sommige topsportatleten zich in het verleden niet gehoord 
voelden. Het bestuur wil hier verandering in brengen en vindt het belangrijk dat zij beter worden 
vertegenwoordigd, vandaar het voorstel voor stemrecht. 
 
Er wordt gestemd over voorstel 4. Voorstel 4 wordt per stemming afgekeurd.  30 
 
Pierre Verkroost stelt voor om de samenstelling van de atletencommissie te baseren op bijvoorbeeld de 
top 25 atleten in de ranking, om zo meer draagvlak te creëren. Volgens hem voorkomt dit dat slechts 
een klein aantal personen enkel hun eigen belangen vertegenwoordigt. Tom de Hoop noemt dit een 
goed voorstel en geeft aan dat het bestuur hiermee aan de slag zal gaan1. 35 
 

12. Promotiecommissie  
a. Voorstel 5 

Het voorstel wordt per acclamatie goedgekeurd. De promotiecommissie wordt opgericht.  
 40 

13. W.v.t.t.k. 
Er is verder niets ter tafel gekomen.  
 

14. Rondvraag 
Tijdens de vergadering nam Pierre Verkroost het woord voor een persoonlijk en indringend statement. 45 
Hij gaf aan dat hij zich nadrukkelijk distantieert van de conclusie die het huidige bestuur heeft getrokken 
na het vertrouwelijke onderzoeksrapport naar misstanden binnen het vorige bestuur. Volgens hem is 
de conclusie dat er geen sprake zou zijn geweest van kwaadwillendheid onjuist en getuigt die van een 

 
1  Volgens de richtlijnen van NOC*NSF is de atletencommissie verantwoordelijk is voor de vertegenwoordiging van (enkel) 
topsportatleten 
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ontkenning van de ernst van de situatie. Pierre Verkroost sprak uit dat hij het oude bestuur wél als 
moedwillig, vijandig en destructief heeft ervaren, en dat dit (voorgaande) bestuur volgens hem het 
Nederlandse gewichtheffen en haar atleten diep heeft beschadigd. 
 
Pierre Verkroost benadrukt dat hij zelf melding heeft gedaan van de misstanden en dat hij ook is 5 
geïnterviewd door het onderzoeksbureau Integis. Hoewel het rapport zelf vertrouwelijk is, zijn zijn eigen 
ervaringen dat niet. Wat hem stoort, is dat er nu een sfeer ontstaat waarin wordt gedaan alsof alles niet 
zo erg was, alsof er niets is gebeurd. Maar dat was het wel, aldus Pierre. Volgens hem mogen deze 
gebeurtenissen niet met de mantel der liefde worden bedekt omdat het ongemakkelijk is om ze te 
benoemen. Dat zou een klap in het gezicht zijn van degenen die schade hebben geleden, van wie hij 10 
zegt: "Het zijn geen slachtoffers, maar wel gedupeerden – en hen nogmaals overslaan is onacceptabel." 
 
Hij noemde expliciet hoe het vorige bestuur de carrière van de toenmalig beste vrouwelijke 
gewichthefster van Nederland volgens hem kapot heeft gemaakt. Zij moest via de rechter proberen af 
te dwingen dat haar eigen coach haar mocht begeleiden naar internationale wedstrijden. Het NOC*NSF 15 
steunde haar hierin, maar door de vertraagde besluitvorming was de inschrijvingstermijn voor het EK al 
verstreken. Uiteindelijk zijn zowel de atlete als haar coach gestopt, - volgens Pierre Verkroost - 
opgebrand door de voortdurende tegenwerking. 
 
Ook Enzo Kuworge ondervond naar zijn zeggen jarenlang stress en tegenwerking vanuit het bestuur bij 20 
vrijwel elk belangrijk toernooi. Zelfs deelname aan het WK moest juridisch worden bevochten. Deze 
structurele spanning was volgens Pierre niet incidenteel, maar symptomatisch voor de manier waarop 
het bestuur functioneerde. 
 
Zelf kon hij op een gegeven moment geen atleten meer trainen in deze bestuurlijke sfeer, zo vertelde 25 
hij. Atleten werden volgens hem op ondoorzichtige gronden uitgesloten. Zo werd een talentvol meisje 
dat sinds haar negende trainde bij Waalsport, niet geselecteerd voor het EK jeugd, ondanks dat haar 
resultaten haar op plek zes van twaalf deelnemers hadden geplaatst. Zij haakte af, net als meerdere 
anderen. Intussen, zo zei Pierre, werden op andere toernooien atleten uitgezonden die met afstand 
laatste of een-na-laatste werden, wat volgens hem de willekeur pijnlijk illustreert. 30 
Deze bestuurscultuur leidde uiteindelijk tot het stopzetten van de basissubsidie van het NOCNSF, aldus 
Pierre. En hij stelde retorisch de vraag of iemand werkelijk denkt dat zoiets zomaar gebeurt. Hij wees 
erop dat het huidige bestuur inmiddels laat zien dat samenwerking met NOCNSF wél mogelijk is, en dat 
daarmee het contrast des te duidelijker is. 
 35 
Wat hem het meest verbaast, zei hij tot slot, is dat sommige voormalige bestuursleden nog steeds lid 
zijn van de bond, en in enkele gevallen zelfs weer officiële functies bekleden. Dat vindt hij onbegrijpelijk 
en onacceptabel. “Dat is echt een schande,” besloot hij.  
 
Tom De Hoop (voorzitter der NGB) bedankte hem voor zijn bijdrage en het delen van zijn ervaringen. 40 
Hij vult aan dat het een les is voor het bestuur te luisteren naar de leden en roept hen op hun meningen 
te delen, ook wanneer zij zich niet gehoord voelen. Voor het bestuur is het een jaar verder, maar voor 
velen is het verleden nog diep en heel dichtbij.  
 
René Papenhoven (penningmeester der NGB) gaf aan dat de grootste zorg van het huidige bestuur was 45 
om te voldoen aan de voorwaarden van het NOC*NSF. Dit betrof vooral zakelijke voorwaarden waar het 
bestuur zich op heeft gericht en die zij konden aanpakken. Wat er op persoonlijk vlak is misgegaan, mag 
echter niet uit het oog verloren worden. Het is belangrijk dat die zaken erkend blijven. 
 
Natasja Boe (vice-voorzitter der NGB) vulde aan dat het voor veel mensen tijdens een ALV misschien 50 
lijkt alsof het bestuur geen aandacht heeft voor het verleden of alsof het alsof er niets is gebeurd. Ze 
benadrukte dat het bestuur er op dit moment vooral voor kiest om de dagelijkse gang van zaken zo snel 
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mogelijk weer goed op orde te krijgen. Dit betekent niet dat ze het verleden vergeten zijn of er niet naar 
kijken, maar op dit moment zijn er simpelweg nog geen mogelijkheden of oplossingen voor. Ze 
verzekerde dat het bestuur zeker aandacht blijft besteden aan wat er in het verleden is gebeurd, maar 
dat dit nog moet komen. Voor nu ligt de prioriteit op de continuïteit van de bond en het op orde krijgen 
van de financiën, al is men zich ervan bewust dat er natuurlijk veel meer speelt dan alleen dat. 5 
 
Eric Jan Kwekkeboom (You(r) Shape) reageert dat hij polariseren een verkeerde aanpak vindt, zeker 
tijdens een ALV en een rondvraag, die daarvoor niet bedoeld zijn. Hij erkent dat meneer Verkroost zijn 
mening mag geven, want we leven in een land met vrijheid van meningsuiting. Echter, hij benadrukt dat 
deze mening duidelijk in de notulen moet worden opgenomen als de persoonlijke mening van de heer 10 
Verkroost, en niet als feiten. De notulen zijn een officieel document en onderdeel van de BALV, dus het 
is essentieel om dit onderscheid te maken. 
 
Eric Jan Kwekkeoom gaf aan dat er inmiddels voldoende gelegenheid is geweest om te concluderen dat 
sommige genoemde ‘feiten’ niet als vaststaande feiten kunnen worden beschouwd. Hij waarschuwde 15 
dat als deze onjuiste beweringen blijven herhalen zonder correctie, dit kan worden gezien als smaad en 
laster, en dat hij dan juridische stappen zal overwegen. 
Tot slot plaatste Eric Jan Kwekkeboom de uitspraken van de heer Verkroost in perspectief, waarbij hij 
opmerkte dat deze mogelijk voortkomen uit een persoonlijke kwestie met een coach die zonder 
lidmaatschap van de bond, maar wel mede gefinancierd door NOC*NSF-gelden, onterecht een 20 
accreditatie op een EK verkreeg. Hij benadrukte dat wie zo denkt, voorzichtig moet zijn met het doen 
van beschuldigingen aan anderen. 
 
Tom de Hoop bedankte Eric Jan Kwekkeboom voor zijn reactie. 
 25 
Hans Then (lid) complimenteert het bestuur met hun functioneren. Hij benadrukt dat het belangrijk is 
om uiteindelijk met elkaar door één deur te kunnen en elkaar weer te vinden. Hij complimenteert het 
bestuur met de goede inzet en het werk dat zij daarin leveren. Tom de Hoop bedankt Hans voor zijn 
complimenten.  
 30 
 

15. Sluiting 
Tom de Hoop (voorzitter der NGB) Sluit de vergadering 
 


